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Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült:  Püspökladány Város Önkormányzat Pénzügyi és Ügyrendi  
               Bizottsága   soros   ülésén  2009. szeptember 17-én a Városháza 
               tanácskozó termében 
 
 
 
Jelen vannak:       - a pénzügyi és ügyrendi bizottság tagjai a mellékelt  
                                 jelenléti ív szerint  
   - Kardos István, alpolgármester 

- Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda irodavezetője 
- Márkus Gábor, Városfejlesztési Bizottság elnöke 
- Nagy Sándorné, a Városgazdálkodási Iroda irodavezetője 
- Pető Zsigmondné, jegyzőkönyvvezető 
 

 
Kiss Zsigmond 

 

 

Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a 
megjelenteket. 
 

Megállapítom, hogy a pénzügyi bizottság részéről jelen van 6 fő bizottsági tag, 
így a bizottság határozatképes.  
Szavazzunk a napirend meghívóban foglaltak szerinti jóváhagyásáról; a 
szavazás eredménye: 6 igen szavazat. 
 
A mai ülés napirendje tehát az alábbiak szerint alakul: 
 

1) Előterjesztés a Püspökladányi Gyógyfürdőfejlesztés III. ütem című 
pályázati lehetőség elállásáról 

     Előadó: Arnóth Sándor, polgármester  
 

 
2) Előterjesztés funkcióbővítő integrált települési pályázati lehetőségről 
     Előadó: Arnóth Sándor polgármester 
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3) Előterjesztés fejlesztési hitel felvételére  

Előadó: Arnóth Sándor polgármester  
 

4.) Tájékoztató a önkormányzat 2009. I. féléves gazdálkodásáról 
Előadó: Arnóth Sándor polgármester 

 
5.) Előterjesztés az önkormányzat 2009. évi költségvetési rendeletének 

módosítására 
     Előadó: Arnóth Sándor polgármester 
 
6.) Különfélék 
 
 

1.napirend 

 

 

Kiss Zsigmond 

 

Az előterjesztésből mindenki számára egyértelművé válik, hogy a 
gyógyfürdőfejlesztés III. ütemű pályázat az eredeti pályázati önerőhöz képest 
közel 255 millió forinttal több önerőt igényel. A többletforrást az önkormányzat 
költségvetéséből nem tudja biztosítani. 
 

Van-e kérdés, vélemény, javaslat. Megállapítom, hogy nincs, szavazzunk a 
határozati javaslat támogatásáról. A szavazás eredménye: 6 igen szavazat.  
 
 
            34/2009.(IX.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és 
Ügyrendi Bizottsága a Püspökladányi 
Gyógyfürdőfejlesztés III. ütem c. pályázati 
lehetőségtől történő elállásról készült előterjesztést 
és határozati javaslatot támogatja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: Kiss Zsigmond 
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2. napirend 
 
 
Kiss Zsigmond 
 
Térjünk rá a funkcióbővítő integrált települési fejlesztések pályázati 
lehetőségéről készült előterjesztés megtárgyalására.  
 
 
Ökrös István 
 
Azt szeretném megkérdezni, hogy a pályázat keretében támogatható 
funkciók felsorolása egyben rangsort is jelent-e a megvalósítandó 
feladatok körében?  
 
 
Jeney Tibor 
 
Tulajdonképpen igen, de a konkrét feladatok és a pályázat 
költségvetésének ismertetésére és elfogadására legkésőbb a 2009. 
december havi önkormányzati testületi ülésen kerül sor.  
 
 
Kiss Zsigmond 
 
Amennyiben más kérdés, vélemény, javaslat nincs kérem, szavazzanak. 
A szavazás eredménye 6 igen szavazat. 
 

 
            35/2009.(IX.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és 
Ügyrendi Bizottsága a funkcióbővítő integrált 
települési fejlesztések pályázati lehetőségéről készült 
előterjesztést és határozati javaslatot támogatja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kiss Zsigmond 
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3. napirend 
 
Kiss Zsigmond 
 
Harmadik napirendi pontként a fejlesztési hitel felvételére készült 
előterjesztést tárgyaljuk. Van-e az előterjesztőnek kiegészítése?  
 
Nagy Sándorné 
 
Az önkormányzat 38 millió forint útépítési, 156,263 millió forint 
szennyvízhálózat építési hitel és a 2009. évben felvenni tervezett 300 millió 
forint hitel és ezek kamatai hosszú lejáratú kötelezettséggel rendelkezik. 
Ezeknek a kötelezettségeknek a 2010 évi terhe – hitel és kamat fizetés – 
összesen 45,598 millió forint. A 2009. évben vállalt újabb kötelezettségeket 
tételesen felsoroltuk az előterjesztésben. 
A most felvenni tervezett 46 millió forint fejlesztési hitelt a Magyar 
Fejlesztési Bank „Sikeres Magyarországért Önkormányzati 
Infrastruktúrafejlesztési Hitelprogram keretében célszerű felvenni. Jelenleg 
ez a legkedvezőbb hitelkonstrukció. A kamat Euriborban van megadva, 
melynek mértéke az utolsó három hónapot tekintve 0,773 % és ehhez jön a 
hitelfelvevő részére felszámított további kamatköltség, mely maximum évi 
3,5 % útépítés esetén. 
 A hitel felvétele nem esik közbeszerzési eljárás hatálya alá, mivel a 
hitelfelvételét terhelő járulékos kötelezettség éves összege nem éri el a 8 
millió forintot. A hitel kihelyezését több pénzintézet végzi, önkormányzatunk 
az OTP Bank Nyrt-t kereste meg a hitelfelvétel szándékával. Szóbeli 
tájékoztatásuk alapján egyedi ügyfél elbírálás alá esik önkormányzatunk, 
mivel ők a számlavezető pénzintézetünk, így ígéretük szerint kedvező 
kondíciókkal tudnák a hitelt kihelyezni. 
 
Kiss Zsigmond 
 
Van-e még kérdés, vélemény, javaslat. Megállapítom, hogy nincs. 
Javaslom, hogy a bizottság támogassa a hitel felvételét, 20 év futamidővel 
és három év türelmi idővel. Szavazzunk először az 

- a) pont támogatásáról; a szavazás eredménye: 6 igen, 
- most a b) pont 2. pontjáról miszerint 20 év a futamidő,a szavazás 

eredménye: 6 igen szavazat, 
- most a c) 2 pont támogatásáról, miszerint a türelmi idő három év, a 

szavazás eredménye: 6 igen szavazat. 
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            36/2009.(IX.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és 
Ügyrendi Bizottsága a fejlesztési hitel felvételére 
készült előterjesztést a határozati javaslat a), b)2) és 
c)2) pontjainak jóváhagyásával támogatja, miszerint a 
fejlesztési hitel felvételére kötendő szerződést 46 
millió forint összegben, 20 év futamidővel javasolja 
megkötni. A törlesztés megkezdését pedig három év 
türelmi idővel javasolja jóváhagyni. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:    Kiss Zsigmond 
 

 
4. napirend 
 
Ökrös István 
 
Több kellemes dologgal találkoztam a féléves tájékoztatóban. Először is az 
ÖNHIKI 90,973 millió forintos összegét. Kedvezőnek tartom az iparűzési 
adó bevételek alakulását az első félévben – megvallom őszintén sokkal 
rosszabbra számítottam. A tájékoztató elfogadom és elfogadásra javaslom. 
 
Nagy Sándorné 
 
Az ÖNHIKI számításánál alapvető metódus az, hogy 2008. évi tényleges 
kiadásokat vet össze 2009. évi várhatóval. Önkormányzatunk alatta van az 
országos átlagnak – kiadási szintünk 75 %-os – köszönhetően többek 
között a meglépett létszámcsökkentéseknek is. A központi költségvetés 90 
%-ra egészíti ki kiadási szintünket. 
 
 
 
Terdik Ferenc 
 
A képviselő-testület tudatosan hozott megtakarítást eredményező 
döntéseket. 
 
 
 



 6 

 
 
 
Jeney Tibor 
A Szent István utcai beruházás pályázata az első fordulón túl jutott – 
döntés a II. félév végére, 2010. év elejére várható. Előzetes közbeszerzési 
eljárás lefolytatható a beruházással kapcsolatosan, ami a kivitelezési 
munkák megkezdését meggyorsíthatja.  
 
Kiss Zsigmond 
 
Amennyiben más kérdés, vélemény, javaslat nincs kérem 
szavazzanak: a szavazás eredménye: 6 igen szavazat. 

 
            37/2009.(IX.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és   
Ügyrendi Bizottsága az önkormányzat 2009. I. félévi 
gazdálkodásáról készült tájékoztató elfogadását 
támogatja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kiss Zsigmond 

 
5. napirend 
 
Ökrös István 
 
Az eredeti költségvetési működési kiadási előirányzat több, mint 700 
millió forinttal növekedett. Mi ennek jelentős nagyságrendű 
növekedésnek az oka?  
 
Nagy Sándorné 
 
Ahogy azt a szöveges előterjesztésben is leírtuk 2009. július 1-től a Pálfi 
István Szakképzés-szervezési Társulás gazdálkodási feladatait a 
Gazdasági Ellátó Szervezet vállalta el, működési kiadás főösszege 
304,238 eFt, fejlesztési kiadása közel 111 millió forint. 
A Sárréti Többcélú Társulás feladatait a Kistérségi Iroda látja el, melynek 
előirányzata szintén nem szerepelt az eredeti költségvetésben, 
összegszerűen 92,908 millió forint. 
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Fenti tételeken túl az önkormányzat és az intézmények is eredményesen 
vettek részt különböző pályázatokon és a központi költségvetésből is 
jelentős nagyságrendben érkeztek kiegészítő források (kereset-
kiegészítés, létszámcsökkentési támogatás, prémium éves program 
támogatása, stb.)  
 
Ökrös István 
 
Nem igazán tetszik a még meglévő hiány oly módon történő 
lerendezése, hogy az intézményektől a finanszírozás 1 %-át vonjuk 
vissza. 
 
Nagy Sándorné 
 
A rendelet-módosítás tervezetébe, az 1. számú mellékletbe a 
finanszírozási kiadások közé 1/3 pontnál19.869 eFt működési hitel, az 
l/4. pontnál pedig az SZJA kiegészítés csökkenés miatt tervezett 
hitelfelvétel 34.354 eFt-ja szerepel. 
 
Az SZJA kiegészítés csökkenése miatt tervezett 34.354 eFt összegű 
hiányt az ÖNHIKI II. ütemű pályázatunkból tervezzük lefedezni. 
 
A 19.869 eFt összegű hiány fedezetére pedig a „Működésképtelen helyi 
önkormányzatok egyéb támogatása” pályázatra nyújtunk be támogatási 
kérelmet. 
 
Sikeres pályázat esetén az elnyert összeg függvényében az 1 % 
finanszírozás visszavonás csökkenhet, de ha nem nyer az 
önkormányzat és az önkormányzatnak általános tartalék alapja nincs, 
másból nem tudja lefedezni a hiányt. A pályázat elbírálására november 
végén kerül sor. 
 
Kiss Zsigmond 
 
Módosító indítványom van az előterjesztéshez, javaslom a rendelet-
módosításba beépíteni , hogy a szöveges előterjesztés 12. oldalán a B) 
Tartalékalapot csökkentő tételek 1) Döntést igénylő pótelőirányzatok: c) 
pontjánál a sportalapítvány támogatásánál szereplő 1,5 millió forintos 
támogatás megemelését 6 millió forintra. A 4,5 millió forint támogatást a 
Püspökladányi Labdarúgó Egyesület támogatásához javaslom 
biztosítani.  
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Van-e még kérdés, vélemény, javaslat? Amennyiben nincs kérem 
szavazzanak először a módosító indítványról; a szavazás eredménye: 6 
igen szavazat. Szavazzunk együttesen a rendelet-módosítás 
tervezetének támogatásáról: a szavazás eredménye: 6 igen szavazat. 
 

 
            38/2009.(IX.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és 
Ügyrendi Bizottsága az önkormányzat 2009. évi 
költségvetési rendeletének módosítására készült 
előterjesztést és rendelet-tervezetet az alábbi 
módosítással támogatja: 

- a szöveges előterjesztés V. Általános tartalék;  
B) Tartalékalapot csökkentő tételek;  
1) döntést igénylő pótelőirányzatok; 
 c) pontját – a Püspökladányi Labdarúgó 
Egyesület támogatására – 4.500 eFt-tal javasolja 
megemelni.  

 
 Határidő: azonnal 

Felelős: Kiss Zsigmond 
 
 
6. napirend 
 
 
Kiss Zsigmond 
 
Amennyiben más hozzászólás a különfélékben nincs, köszönöm a 
megjelenést. Az ülést bezárom.  

 
kmf 
 

 
 
 
  
    Pető Zsigmondné                                              Kiss   Zsigmond   
        jkv-vezető                                                       bizottsági  elnök 
 


